

التاريخ: 2025/01/28

إشارة: أ.أ. 25/01/47

M/s: Boursa Kuwait.CO

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Disclosure of material information

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

With reference to the above subject, and the regulatory term of material information disclosure as per chapter four of book ten "disclosure and transparency" of the Executive bylaw of law No. 07 of 2010 regarding the establishment of Capital market authority and dealing in securities and their amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى الأحكام المنظمة للإفصاح عن المعلومات الجوهرية كما بالفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 07 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم التعامل في الأوراق المالية وتعديلاتهما.

Attached material information disclosure form of Aayan leasing and investment company K.S.C. P

مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية لشركة أعيان للإجارة والاستثمار ش.م.ك.ع.

Yours sincerely,

ونفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Abdullah Mohammad Al-shatti
Chief Executive Officer

عبدالله محمد الشطي
الرئيس التنفيذي

Attachments:

- Material information form.

المرفقات:

- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

• Copy to disclosure management – CMA.

• نسخة إدارة الإفصاح – هيئة أسواق المال.

شركة أعيان للإجارة والاستثمار (ش.م.ك.ع.)
A'AYAN LEASING & INVESTMENT CO.

12

Material Information Disclosure Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date	2025/01/28	التاريخ
Listed Company Name:		اسم الشركة المدرجة:
Aayan leasing and investment company K.S.C. P		شركة أعيان للإجارة والاستثمار ش.م.ك.ع
Material Information:		المعلومة الجوهرية:
<p>With reference to our previous disclosure regarding Case No. 93/2022 Commercial Civil Total Gov - Capital Market (Automated No. 221309460), which was suspended by Appeal Court decision as disclosed previously in the disclosure form of lawsuits and court judgment issued by the company on 19/11/2023.</p> <p>Please be informed that on 28/01/2025, we received a notification from the competent court to expedite the suspension of the case and session has been scheduled on 04/02/2025 to review it.</p>		<p>بالإشارة إلى افصاحنا السابق بشأن الدعوى رقم 93 / 2022 تجاري مدني كلي حكومة سوق مال - رقم ألي: 221309460 والتي تقرر تأييد الوقف التعليلي لها بموجب الحكم الصادر عن محكمة الاستئناف وفق ما تم الإفصاح عنه سابقاً بنموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية الصادر عن الشركة بتاريخ 2023/11/19.</p> <p>يرجى العلم بأنه قد ورد إلينا بتاريخ 2025/01/28 اعلان من المحكمة المختصة بالتعجيل من الوقف التعليلي للدعوى وتم تحديد جلسة 2025/02/04 لنظرها.</p>
Material information Significant Effect on the financial position of the company:		أثر المعلومة على المركز المالي للشركة:
The financial impact cannot be determined at this time.		لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الحالي.
<p>Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.</p> <p>If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.</p>		<p>يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.</p> <p>إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.</p>

شركة أعيان للإجارة والاستثمار (ش.م.ك.ع)
A'AYAN LEASING & INVESTMENT CO.

(12)

Handwritten signature/initials.